
     R O M Â N I A 
    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
   Nr. 25634/16.11.2022 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 27 octombrie 2022, în ședința ordinară a  

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

Lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din 
data de 27 octombrie 2022 se desfășoară în sala de şedinţe a Palatului 
Administrativ, Piaţa Petru Rareş nr.1, municipiul Bistriţa, judeţul Bistriţa-
Năsăud, începând cu orele 1430. Prin Dispoziția Președintelui Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.211 din 20.10.2022 a fost convocat Consiliul 
Județean Bistriţa-Năsăud în ședință ordinară la data de 27 octombrie 2022, 
orele 1430. Consilierii județeni au fost convocați în scris, prin invitație 
transmisă prin e-mail și telefonic. 

Anunțul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afișat la sediul 
instituției şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro. și în mass-media locală. 

* 
La ședință este prezent domnul președinte Emil Radu Moldovan - 

Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud. De asemenea, sunt prezenți 
următorii consilieri județeni: doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, 
domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - vicepreședinte, domnul Bertel 
Doru, doamna Calo Viorica, doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Coman 
Samuel-Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș 
Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu 
Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, 
domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul 
Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, domnul Moldovan 
Florin-Cristian, domnul Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-
Octavian, domnul Marin-Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, doamna 
Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.  

* 
Lipsesc de la ședință, conform documentelor depuse la secretarul 

general al județului, următorii consilieri județeni: domnul Antal Attila, domnul 
Cârlig Cristian-Costel, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Scuturici 
Gheorghe și domnul Sbîrciu Călin.  

Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general 
al județului, domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al 
județului. 

De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - 
director executiv, domnul Cioarba Teofil-Iulian - director executiv, domnul 

http://www.portalbn.ro/
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Ceclan-Oprea Ciprian - director executiv, doamna Farcaș-Rotariu Cristina- 
Annamaria - Arhitect-șef, doamna Nemeș Grațiela-Crina - director Cabinet 
președinte, domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, doamna Duța Rafila-
Parasca - șef serviciu, doamna Hasnăș Veronica - șef serviciu, doamna 
Bugnar Daniela-Florina - șef serviciu, doamna Ceuca Adriana-Gabriela - șef 
birou, doamna Botiș Rodica - inginer de specialitate, doamna Palade Ionela-
Crina - consilier superior, doamna Nicoară Maria - consilier superior, domnul 
Spân George-Marian - consilier principal, doamna Celtikci Elena-Laura - 
consilier asistent, doamna Neamțiu Oana-Ancuța - consilier Cabinet 
președinte și domnul Marica Alex - consilier Cabinet președinte. 

Au fost invitați la ședință și sunt prezenți în sală: domnul Lazany Gabriel 
- managerul Spitalului Județean de Urgență Bistrița, domnul Gavrilaș George 
Alexandru - managerul Complexului Muzeal Bistrita-Năsăud, doamna Rus 
Delia-Claudia - directorul general al Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, domnul Nușfelean Ionuț - Șef serviciu la 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, 
domnul Cosma Vasile-Eugen - directorul Clubului Sportiv „GLORIA 2018  ̋
Bistrița Năsăud, reprezentanți ai mass-media locale. 

În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, 
au fost înscrise 11 proiecte de hotărâri care au îndeplinit condițiile prevăzute 
de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. La data de 
25.10.2022, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu 1 proiect de hotărâre 
care a îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Codul 
administrativ. Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de solicitarea 
conducerii Spitalului Județean de Urgență Bistrița privind exprimarea cu 
celeritate a acordului consiliului județean pentru demararea procedurilor de 
înființare a Secției clinice de Medicină Internă în cadrul Spitalului Județean de 
Urgență Bistrița și pentru obținerea statutului de spital clinic județean de 
urgență, motivat de faptul că se dorește ca Universitatea de Medicină, 
Farmacie, Științe și Tehnologie „George Emil Palade” din Târgu Mureș să 
analizeze și să hotărască asupra propunerii în prima ședință a Consiliului de 
administrație al instituției de învățământ. 

* 
(Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sărut-mâinile! Bună ziua, stimați colegi! Vă mulțumesc pentru prezență.  
Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 25 plus 

președintele, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfășurare a ședinței consiliului județean. 

Cu permisiunea dumneavoastră o să vă supun atenției proiectul ordinii 
de zi suplimentat cu 1 proiect de hotărâre: 
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1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 23.09.2022 

 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 29.09.2022 
 
3. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 18.10.2022 
 

4. Proiect de hotărâre nr.VIII/23309 din 20.10.2022 privind 
aprobarea execuţiei bugetului judeţului Bistriţa-Năsăud pentru 
trimestrul III al anului 2022 

Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/22492 din 11.10.2022 privind 

stabilirea preţurilor medii la produsele agricole pentru evaluarea în 
lei a arendei stabilită potrivit legii, în natură, precum şi pentru 
producţia de masă verde obținută pe pajişti pentru anul 2023 

Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

 
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/22267 din 07.10.2022 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.127/2020 privind numirea Comisiei de nominalizare și acordare a 
premiilor și recompenselor financiare, cu modificările ulterioare 

Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

 
7. Proiect de hotărâre nr.X/23259 din 19.10.2022 privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului 
„Creșterea eficienței energetice a Secțiilor externe ale Spitalului 
Județean de Urgență Bistrița, situate pe str.Ghinzii, nr.26, Bistrița, 
județul Bistrița-Năsăud”, cod SMIS 117754, aprobați prin Hotărârea 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.148/ 2017 

Iniţiator: Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - Vicepreședinte al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
8. Proiect de hotărâre nr.X/23262 din 19.10.2022 privind 

actualizarea valorii totale a proiectului „Creșterea eficienței 
energetice a Secțiilor externe ale Spitalului Județean de Urgență 
Bistrița, situate pe str.Ghinzii, nr.26, Bistrița, județul Bistrița-
Năsăud”, din cadrul Programului Operaţional Regional, Apelul de 
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proiecte POR/2016/3/3.1/B/1/7 REGIUNI, Axa prioritară 3, 
Prioritatea de investiții 3.1, Operațiunea B - clădiri publice 

Iniţiator: Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - Vicepreședinte al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
9. Proiect de hotărâre nr.IX/23094 din 18.10.2022 privind 

stabilirea numărului burselor aferente anului școlar 2022-2023 
pentru elevii din învățământul preuniversitar special de stat 

Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/23327 din 20.10.2022 pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud nr.43/2018 privind înființarea Clubului Sportiv „GLORIA 
2018 ̋ Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, cu modificările și completările 
ulterioare 

Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

 
11. Proiect de hotărâre nr.X/23403 din 20.10.2022 privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-
Nețeni-Albeștii Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 
172A Beclean-Chiochiș, județul Bistrița-Năsăud”, aprobați prin 
Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.52/2019 

Iniţiator: Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - Vicepreședinte al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

12. Proiect de hotărâre nr.VIII/23343 din 20.10.2022 privind 
aprobarea Regulamentului local de implicare a publicului în 
elaborarea sau revizuirea planurilor de amenajare a teritoriului 
aflate în competența de aprobare a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud 

Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

 

13. Proiect de hotărâre nr.X/23406 din 20.10.2022 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici aferenți obiectivului de investiții „Amenajări exterioare 
pentru obiectivul de investiții Bază sportivă TIP 1 - localitatea 
Unirea, strada Aerodromului, nr.33, municipiul Bistrița, județul 
Bistrița-Năsăud” 

Iniţiator: Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - Vicepreședinte al 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
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14. Proiect de hotărâre nr.VIII/23418 din 20.10.2022 privind a 
șaptea rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2022 

Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud. 

 
15. Proiect de hotărâre nr.IX/23663 din 25.10.2022 privind 

exprimarea acordului pentru demararea procedurilor de înființare a 
Secției clinice de Medicină Internă în cadrul Spitalului Județean de 
Urgență Bistrița și pentru obținerea statutului de spital clinic 
județean de urgență 

Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud. 

 
16. Diverse 

* 
 

Emil Radu Moldovan:- președinte- 
Dacă sunt intervenții la Proiectul ordinii de zi? Dacă nu, deschidem 

procedura de vot. Stimați colegi, vă rog să votați. 
Cu 26 de voturi „pentru” ordinea de zi suplimentată a fost 

aprobată. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte- 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 23.09.2022 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 29.09.2022 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
3. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 18.10.2022 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/23309 din 20.10.2022 privind 

aprobarea execuției bugetului județului Bistrița-Năsăud pentru 
trimestrul III al anului 2022 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Daca sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să 

votați.  
Cu 25 de voturi „pentru” și 1 coleg care nu votează, proiectul 

de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/22492 din 11.10.2022 privind 

stabilirea prețurilor medii la produsele agricole pentru evaluarea în 
lei a arendei stabilită potrivit legii, în natură, precum şi pentru 
producția de masă verde obținută pe pajişti pentru anul 2023 

Avem un amendament formulat de colegii consilieri județeni: Bertel 
Dorel, Calo Viorica, Coman Samuel-Leon și Puica Vasile, prin care se propune 
menținerea prețurilor medii la produsele agricole pentru evaluarea în lei a 
arendei stabilită potrivit legii, în natură, precum şi pentru producția de masă 
verde obținută pe pajiști pentru anul 2023, la nivelul celor stabilite pentru 
anul 2022, prin Hotărârea Consiliului Județean nr.136/2021.  

Comisia economică - aviz favorabil. 
Dacă sunt intervenții? Vă rog, domnule Coman. 
Coman Samuel-Leon: - consilier județean- 
Numai scurt așa, un minut. În comisia economică am avut câteva 

discuții, eu, domnul Scuturici și alți colegi, în legătură cu prețurile totuși mari 
care au venit din partea Direcției economice, cu câteva creșteri de peste 
100%. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Din partea Direcției agricole, nu economice, că e profund diferit. 
Coman Samuel-Leon: - consilier județean-  
Scuze. Deci, de la Direcția agricolă. Și ni s-au părut foarte mari. În 

urma unor discuții cu alți colegi din consiliul județean, am agreat ca să 
rămână anul acesta aceleași prețuri, deși este evident că o să încaseze 
consiliul județean mai puțini bani, am luat și asta în calcul. Totuși, este 
important pentru fermierii din județ să fie ajutați, măcar la capitolul acesta. 
Mulțumesc. Sper să votăm cu toții. 
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Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Da. Cred că ați făcut o propunere foarte bună, eu sunt întrutotul de 

acord cu ea. Dacă sunt alte intervenții? Dacă nu, deschidem procedura de 
vot. Supunem la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul formulat de cei 
patru colegi din partea tuturor celor 3 grupuri politice din consiliul județean. 

Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre cu 

amendament a fost adoptat. 
Vă mulțumesc 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/22267 din 07.10.2022 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.127/ 
2020 privind numirea Comisiei de nominalizare și acordare a 
premiilor și recompenselor financiare, cu modificările ulterioare 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  
Voi supune votului dumneavoastră secret, Art.I din proiectul de 

hotărâre: modificarea Art.1 alin.(2) din Hotărârea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud nr.127/2020, care va avea următorul cuprins:  

„(2) Secretariatul comisiei va fi asigurat de către doamna Pop Ancuța-
Victorița - consilier superior la Compartimentul relații publice, registratură, 
Biroul relații publice, IT, Direcția juridică, administrație locală din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud.” 

Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru”, art.I a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în 

integralitatea lui. Am deschis procedura de vot. Vă rog să votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
7.Proiect de hotărâre nr.X/23259 din 19.10.2022 privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului 
„Creșterea eficientei energetice a Secțiilor externe ale Spitalului 
Judetean de Urgenta Bistrița, situate pe str.Ghinzii, nr.26, Bistrița, 
județul Bistrița-Năsăud”, cod SMIS 117754, aprobați prin Hotărârea 
Consiliului Judetean Bistrița-Năsăud nr.148/2017 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Domnul doctor Rus, vă rog. 
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Rus Marin-Vasile: - consilier județean-  
Domnule președinte, legat de punctul 7.  
O parte din consilieri ne-am abținut la comisie și nu că am avea ceva 

împotriva reabilitării energetice a spitalului. Doar că, datele furnizate la 
comisie legate de diferența de sumă nu ni s-au părut concludente. Și legat de 
faptul că este și domnul director economic aici, poate ne lămurește dânsul de 
ce este atât de mare diferență între suma inițială cu care s-a câștigat licitația 
și de ce trebuie atât de mult crescut. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Da, mulțumesc, domnule consilier, până a-i da cuvântul domnului 

director economic, vă rog să-mi permiteți să vă fac eu o scurtă informare 
pentru că sunt la curent și dezbaterea asta a mai existat în consiliul județean 
atunci când am aprobat modificările. Pe programele europene, erau lansate 
apeluri de proiecte pentru eficientizări energetice ale clădirilor publice. Am 
aprobat lucrul acesta în 2017 și am depus cred că, prin 2018 proiectul, el a 
fost selectat ca eligibil, a fost semnat contractul de finanțare, între timp a 
venit pandemia. Mă rog, s-au făcut licitațiile, s-au câștigat lucrările și între 
timp a venit pandemia. În urma solicitărilor conducerii spitalului, am luat 
decizia să suspendăm derularea lucrărilor pentru a putea să folosim secțiile 
externe de pe str. Alba Iulia în această situație, atunci, pentru tratarea 
bolnavilor de COVID. Cred că vreun an de zile a fost suspendat contractul, nu 
știu detaliile. În perioada asta, am învățat cu toții, dar în mod special colegii 
mei de la spital, că atunci când nu ai condiții hoteliere de un anumit nivel, e 
greu să tratezi situații de boli infecțioase. Adică, să vă gândiți că la secția de 
pe str. Alba Iulia, într-un salon de 8 paturi fără baie, se încuia câte un pacient 
și se izola. I se făcea un test care se trimitea la Cluj și acela stătea izolat 
acolo de la 8 la 14 zile până îi venea rezultatul testului, cu oameni îmbrăcați 
ca astronauții, dacă vă aduceți aminte de perioada aia, îi conduceau la baie și 
desfășurarea activității medicale era una foarte, foarte complicată.  

Pentru că avem un management foarte bun la Spitalul Județean de 
Urgență Bistrița și medici buni, după 6-7 luni, au venit să-mi propună să 
găsim soluții de modificare a acestor proiecte pentru a pregăti cele 2 secții 
externe ale Spitalului Județean de Urgență Bistrița, mai exact cea de pe str. 
Alba Iulia și cea de pe str. Ghinzii, pentru situații excepționale, cum au fost 
cele provocate de SARS-Cov2, care au provocat pandemia. 

L-am sunat pe domnul Director general Boloș la A.D.R. Nord-Vest, care 
era finanțatorul, am stabilit o întâlnire cu dânsul. O delegație condusă de 
domnul manager Gabriel Lazany, colegii noștri de la investiții și ceilalți de la 
administrativ de la spital, au purtat mai multe discuții cu cei de la A.D.R.Nord-
Vest, care până la urmă ne-a dat voie să modificăm integral proiectele, cu o 
precizare: „pe banii voștri”, adică pe banii consiliului județean. În urma mai 
multor analize, sănătatea noi am tratat-o în permanență ca pe prioritate zero, 
am luat decizia să suplimentăm fondurile cu 2 milioane și ceva de euro față 
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de 800 de mii cât aveam pentru secția de pe str. Alba Iulia și cu vreun milion 
și ceva față de cum aveam pentru secția de pe str. Ghinzii. 

De ce asta? Pentru că, din proiect de eficientizare energetică s-a 
transformat în reabilitare, modificare și modernizare. Adică, băi în saloane, 
număr mai mic de paturi, creări de rezerve, intrări și culoare epidemiologice 
separate, stații de oxigen, paturi în regim de terapie intensivă pentru a putea 
să avem, în situația în care vor mai avea loc astfel de situații, posibilitatea ca   
la secția de pe str. Ghinzii, la fel ca și la secția de pe str. Alba Iulia, în regim 
de urgență, să putem transforma câte 10 paturi care să funcționeze în regim 
de terapie intensivă și bolnavii care au o situație critică înainte de a ajunge 
intubați, pentru că cei care ajung la intubare nu pot fi internați decât în ATI-
ul spitalului, să poată fi tratați în aceste secții externe. Și să nu mai fim puși 
în situația în care am fost puși cu toții, de a suspenda activitatea blocului 
operator, sau de a suspenda activitatea celorlalte secții din spital și bolnavii 
cronici să moară acasă, pentru că nu mai pot fi tratați, neavând posibilitatea 
spitalul, clădirea principală a spitalului fiind declarată de Departamentul 
pentru Situații de Urgență, clădire Covid și oprite toate celelalte activități. 

În momentul de față, în urma propunerii făcută de către managementul 
Spitalului Județean de Urgență Bistrița, cu acordul finanțatorului, în cazul de 
față A.D.R. Nord-Vest, am făcut modificări de rigoare și la spitalul de pe str. 
Alba Iulia și la cel de pe str. Ghinzii și lucrările de undeva la aproximativ 
1.800.000 de euro inițial, unul era de 1 milion, unul de 800.000 de euro, pe 
str. Alba Iulia am ajuns peste de 5 milioane de euro, în total, ca să avem 
ceea ce avem astăzi. În plus față de asta, învățând din experiență, tot la 
propunerea managementului spitalului, în urma dezbaterilor pe care și ei le-
au avut în Comitetul Director, s-a luat decizia să se facă schimbul între secția 
de pneumoftiziologie TBC de pe str. Ghinzii și secția de oncologie. Știți că 
secția de oncologie era pe str. Alba Iulia și secția de pneumoftiziologie TBC 
era pe str. Ghinzii. Având în vedere că infecțioase, dermatologie și 
pneumoftiziologie sunt secții sau specialități înrudite, s-a luat decizia ca cele 3 
secții să funcționeze în clădirea de pe str. Alba Iulia și să ducem secția de 
oncologie pe str. Ghinzii. Deci, în momentul de față, Spitalul Județean de 
Urgență Bistrița, spre deosebire de anul 2020, este pregătit cu 185 de paturi, 
domnule doctor, cu 20 de paturi în regim ATI să poată să trateze în situații de 
epidemie sau pandemie în afara clădirii principale a Spitalului Județean de 
Urgență Bistrița astfel de situații, putând da șansa celor care trebuie să aibă o 
intervenție chirurgicală sau care au o boală cronică să poată fi tratați. N-a 
prevăzut nimeni, n-avea nimeni de unde să știe ce se va întâmpla. Asta e 
doar ca o readucere aminte sau informare, la un moment dat, în blocul 
operator nu se puteau face programări la operații pentru că stația de oxigen 
nu mai ducea, necesarul de consum a crescut cu 400% în perioadele de vârf 
ale COVID. Deci explicația, domnule doctor, de diferență de la sumele inițiale 
de aprobare a proiectelor la sumele finale de implementare a lor cu 
cofinanțare substanțială, adică de la 5 sau 15%, cofinanțare de 200% sau de 
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aproape 300%, au fost aceste modificări strict necesare pentru a putea să ne 
pregătim pentru alte perioade complicate. Acestea sunt explicațiile. Dacă mai 
aveți nevoie de explicații suplimentare, e aici și managerul spitalului și pot să-
i dau și lui cuvântul să vă mai explice și el, dacă eu nu am fost clar. 

Rus Marin-Vasile: - consilier județean-  
Domnule președinte, nu era un lucru despre care să zicem că aveam 

ceva împotrivă. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Domnule doctor, eu nu am înțeles că aveți ceva împotrivă, ați cerut 

niște explicații, eu am încercat să lămuresc. 
Rus Marin-Vasile: - consilier județean-  
Știm că era vorba de un proiect de eficientizare energetică. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Care s-a transformat în eficientizare, reabilitare și modernizare. 
Rus Marin-Vasile: - consilier județean-  
Noi nu am primit la comisie informații. 
Emil Radu Moldovan: - președinte- 
Îmi pare rău.  
Rus Marin-Vasile: - consilier județean-  
Și atunci a trebuit să luăm de la sursă, să zic așa, informațiile.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
E în regulă, vă rog să-i dați un microfon domnului Lazany să mai aducă 

completările de rigoare care mie mi-au scăpat. Vă rog, domnule Lazany. 
Lazany Gabriel: - manager al Spitalului Județean de Urgență Bistrița 
Mulțumesc, domnule președinte. Deci, pe lângă toate informațiile pe 

care vi le-a dat domnul președinte, mai sunt câteva lucruri care au dus la 
creșterea valorii proiectului și anume: în momentul în care s-au semnat 
contractele, criteriile de eligibilitate prevedeau ca amprenta la sol a unei 
clădiri să fie de cel puțin 200mp, la complexul spitalicesc de pe str. Alba Iulia 
s-a încadrat în criteriile de eligibilitate doar costul principal, în momentul în 
care am ajuns la acea reparație capitală, am luat decizia să reabilităm întreg 
complexul spitalicesc și acolo au mai intrat încă 4 clădiri, pe lângă cea 
principală și anume, unde funcționează acum ambulatoriul de oncologie, unde 
va fi noul punct farmaceutic al secției de oncologie, arhiva spitalului și 
dispensarul TBC, deci sunt încă 4 corpuri de clădire care au fost reabilitate. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Pe str. Ghinzii, ați spus pe str. Alba Iulia.  
Lazany Gabriel: - managerul Spitalului Județean de Urgență Bistrița 
Pe str. Ghinzii. Îmi cer scuze, domnule președinte. Și pe str. Alba Iulia 

unde a fost clădirea de radiologie și acum este dispensarul TBC.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Și laboratorul PCR. 
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Lazany Gabriel: - managerul Spitalului Județean de Urgență Bistrița 
Și laboratorul PCR. Deci astea au atras… și aici vorbim și de amenajările 

pe orizontală, deci am schimbat tot ce înseamnă rețea electrică și termică, 
inclusiv gazele. Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Mulțumesc, domnule manager. Și dacă nu ați fost, domnule doctor, să 

mergeți pe str. Ghinzii, domnul manager a avut ideea să cumpere piatră și a 
făcut un gard foarte frumos din piatră naturală de pe valea Ilvelor, care nu 
era în proiectul de eficientizare energetică. 

Calo Viorica: - consilier județean- 
Dacă îmi dați voie, domnul președinte? 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Cum să nu, doamna consilier, chiar vă rog. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Nu m-ați băgat în seamă, v-ați uitat numai la domnul Rus. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Sunt atent la interlocutor. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Bună ziua, domnule președinte, bună ziua tuturor. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Sărut-mâna. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Trebuie să îl completez neapărat pe colegul meu, pentru că eu am 

ridicat acest subiect în Comisia juridică și într-adevăr a fost 3 la 3 și fiind 
paritate, doamna secretar are dreptul conform ROF-ului să ia… 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Să înțeleg că ați fost împotrivă? 
Calo Viorica: - consilier județean- 
M-am abținut. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Păi nu, că domnul doctor zice că nu ați fost împotrivă, abținerea știți că 

e fuga de răspundere, dar e tot împotrivă. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Nu, nu, nu fug niciodată de răspundere. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Păi nu , dar votați împotrivă, că abținerea e o chestie din asta de… 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Nu fug niciodată de răspundere. Stați liniștit. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Dar nu era trimitere la dumneavoastră ca persoană. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Bun. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Era trimitere la abținere. 
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Calo Viorica: - consilier județean- 
Bun. Lăsați-mă să spun ce am de spus. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Vă rog. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
La toate investițiile pe care le-ați făcut și mă repet și am să mă repet… 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Le-am făcut noi toți. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Le-am făcut împreună, corect, îmi place că spuneți asta, că le-am făcut 

împreună. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Păi, asta e realitatea. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Bun, corect așa. Niciodată n-am să spun ceva care nu este bun pentru 

comunitate, pentru județ. Tot timpul am să-l laud și pe Radu Moldovan care 
este de altă culoare decât mine, pentru că a făcut bine și am făcut bine toți.  

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Dar eu sunt mai cărunt, am altă culoare. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
La păr sunteți mai cărunt, la vârstă, nu. Bun, acum, la toate investițiile 

care s-au făcut în județ, într-adevăr de la inaugurare și tăiere de panglică     
s-au mai completat și s-au mai dat o grămadă de bani în plus. Acum, ce mi-a 
sărit mie…, că știți că-mi place să citesc mult, să văd cifre, nu le fușeresc, 
asta a fost cea mai mare diferență și normal că-ți sare în ochi când vezi că 
începe de la 2.858.000 și ajunge la 5.390.000, sau 3.876.000 și ajunge la 
6.000.000, deci aproape dublu. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Chiar mai mult decât dublu. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
N-am nimic împotrivă că ni s-a argumentat în comisie că a fost 

pandemie, bun, s-a terminat pandemia, să vedem pe cine mai dăm vina. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Iertați-mă că vă întrerup. Așa v-a zis cineva în comisie că s-au modificat 

sumele că a fost pandemie? 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Da. După aceea… 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Tare răspunsul acesta. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Mi s-a răspuns că au crescut prețurile la materiile prime, că au crescut 

salariile. Același lucru am argumentat și eu în comisie, și am spus, este foarte 
adevărat, într-adevăr au crescut toate prețurile, salariile trebuiau să crească 
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că așa este bine, dacă omul ia mai mulți bani decât mai puțin, înainte, dar nu 
a crescut nimic, absolut nimic cu 100%. A crescut cu 15, 20, 30%. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Nu, că unele au crescut și cu 300% să știți, prețurile. Din păcate pentru 

noi doi. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Domnul președinte, eu nu v-am întrerupt când ați vorbit. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Îmi cer scuze, voiam să facem un dialog, mă abțin. Nu mai zic nimic, 

iertați-mă. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Deci, nu au crescut ca să se facă dublu, domnule director. Mie îmi place 

să văd un lucru, o investiție bună pentru cetățean, pentru toată lumea, 
pentru noi, dacă ajungem și noi în spital, Doamne ferește, să dea Dumnezeu 
să nu ajungem niciunul, dar aici la proiectul acesta mi s-a părut că este totuși 
exagerat de mare prețul față de celelalte investiții care au crescut într-adevăr, 
dar nu au crescut valoric dublu. Asta era toată problema. Și să nu ni se spună 
că din cauza pandemiei, că nu are pandemia una cu cealaltă nimic. Că au fost 
investiții în plus, eu nu cred că în contract, când s-a început, pe str. Ghinzii, 
că acuma vorbim de str. Ghinzii, nu de str.Alba Iulia. Secția de pe str. Alba 
Iulia am văzut-o, e ok, am aprobat diferențele toate, dar e vorba de cea de 
pe str.Ghinzii. Eu nu cred că, dacă începi un contract să-l faci, nu specifici în 
contract că trebuie să faci „x, y și z”, nu? Poate un „z” l-ai uitat afară, dar 
completezi, dar nu-l completezi pe „z” cu dublu. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Doamna Calo, este normal când vezi diferențe foarte mari să-ți pui 

întrebări. E mai mult decât natural, dar eu cred că am fost destul de explicit 
față de ce ați primit ca explicații în comisie, dacă e nevoie mai întăresc o 
dată. Sunt mai mulți factori, sunt și creșteri de prețuri la fierul beton, care a 
revenit la normal, au fost creșteri de prețuri de 500%, dacă ne uităm la 
combustibil, este de 100%, dacă ne uităm la energie, e de 1000%, pe urmă, 
cursuri valutare, multe lucruri au crescut. Dar diferența de valori nu este dată 
de creșteri, este dată de modificarea substanțială a proiectului, adică dintr-un 
proiect de eficientizare energetică, care spune că izolăm pereții și schimbăm 
geamurile, am făcut modernizare a acestor secții. 

Calo Viorica: - consilier județean- 
Domnule președinte, sunt bani publici, dumneavoastră, cum ați spus la 

început că vi s-a dat răspunsul: vă descurcați pe banii voștri.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Da. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Sunt banii noștri, ai CJ-ului.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Da și ne-am descurcat. 
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Calo Viorica - consilier județean- 
Da. Normal că v-ați descurcat. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Numai că nu-i aveam atunci, să știți, banii, când am zis pe banii noștri. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Corect.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Ne-am dus la ocazie, am mers, am venit.  
Calo Viorica: - consilier județean- 
Da. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Glumeam acum cu dumneavoastră. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Eu nu glumesc. Culmea, că eu, pe banii publici, nu glumesc.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Glumeam, dar eu nu glumesc pe bani! Spre deosebire de 

dumneavoastră, eu răspund de fiecare dintre acestea, direct. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Și noi, prin votul nostru răspundem. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Indirect. Deja nu mai răspundeți, că răspundeam eu înainte, eram dus, 

dacă era ceva în neregulă, stați liniștită. Deci, considerați o descărcare de 
sarcini, că eram eu, de când e lumea, la televizor. Bun, dacă mai sunt alte 
întrebări, stimați colegi. Iertați-mă, doamna Calo, reîntâlnirea cu 
dumneavoastră mi-a provocat o stare de bine. Să nu vă supărați pe mine că 
îmi permit să glumesc cu lucrurile serioase. 

Calo Viorica: -consilier județean- 
Numai să nu fiți încruntat.  
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Mulțumesc că mă faceți să zâmbesc, că de azi dimineață am fost numai 

încruntat. 
Calo Viorica:-consilier județean- 
Am reușit și eu să fac ceva. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Dacă mai sunt alte intervenții, stimați colegi? Dacă nu, deschidem 

procedura de vot. Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre 

a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
8. Proiect de hotărâre nr.X/23262 din 19.10.2022 privind 

actualizarea valorii totale a proiectului „Creșterea eficienței 
energetice a Secțiilor externe ale Spitalului Județean de Urgență 
Bistrița, situate pe str.Ghinzii, nr.26, Bistrița, județul Bistrița-
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Năsăud”, din cadrul Programului Operaţional Regional, Apelul de 
proiecte POR/2016/3/3.1/B/1/7 REGIUNI, Axa prioritară 3, 
Prioritatea de investiții 3.1, Operațiunea B - clădiri publice 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil  
Așa cum preciza și domnul consilier Rus, proiectele sunt legate unele de 

altele, adică 7 de 8. Dacă sunt intervenții, vă rog? Dacă nu, deschidem 
procedura de vot. Vă rog să votați. 

Cu 25 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre 
a fost adoptat. 

Vă mulțumesc. 
* 

9. Proiect de hotărâre nr.IX/23094 din 18.10.2022 privind 
stabilirea numărului burselor aferente anului școlar 2022-2023 
pentru elevii din învățământul preuniversitar special de stat 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă 

rog să votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc 

* 
 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/23327 din 20.10.2022 pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud nr.43/2018 privind înființarea Clubului Sportiv „GLORIA 
2018 ̋ Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, cu modificările și completările 
ulterioare 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Cu permisiunea dumneavoastră, aici avem un amendament la o 

solicitare de urgență, care a fost formulată astăzi de către clubul sportiv, cu 
rugămintea să fiți de acord cu această excepție, n-am mai lăsat-o pentru 
ședința din luna noiembrie, pentru că se pierdea o lună de zile, un 
amendament formulat de doamna consilier Cîrcu Mirela-Maria și membru al 
Consiliul de Administrație a clubului prin care se propune înființarea în cadrul 
Clubului Sportiv „GLORIA 2018  ̋Bistriţa-Năsăud a secției pe ramură de sport 
kickboxing și modificarea proiectului de hotărâre în mod corespunzător. 

Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă 
rog să votați. 
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Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre cu amendament 
a fost adoptat. 

Vă mulțumesc. 
* 

11. Proiect de hotărâre nr.X/23403 din 20.10.2022 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-
Nețeni-Albeștii Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 
172A Beclean-Chiochiș, județul Bistrița-Năsăud”, aprobați prin 
Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.52/2019 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să 

votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/23343 din 20.10.2022 privind 

aprobarea Regulamentului local de implicare a publicului în 
elaborarea sau revizuirea planurilor de amenajare a teritoriului 
aflate în competența de aprobare a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud 

Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să 

votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

* 
13. Proiect de hotărâre nr.X/23406 din 20.10.2022 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici aferenți obiectivului de investiții „Amenajări exterioare 
pentru obiectivul de investiții Bază sportivă TIP 1 - localitatea 
Unirea, strada Aerodromului, nr.33, municipiul Bistrița, județul 
Bistrița-Năsăud” 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil  
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să 

votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

* 
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14. Proiect de hotărâre nr.VIII/23418 din 20.10.2022 privind a 
șaptea rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2022 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil. 
Avem și aici un amendament: având în vedere adresa nr.IA/23844 din 

26.10.2022 a Direcției economice, propun completarea proiectului de 
hotărâre cu un articol nou având următorul cuprins: „Se aprobă efectuarea de 
virări de credite conform prevederilor în vigoare”. 

Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să 
votați. 

Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre cu amendament 
a fost adoptat. 

Mulțumesc. 
* 

15. Proiect de hotărâre nr.IX/23663 din 25.10.2022 privind 
exprimarea acordului pentru demararea procedurilor de înființare a 
Secției clinice de Medicină Internă în cadrul Spitalului Județean de 
Urgență Bistrița și pentru obținerea statutului de spital clinic 
județean de urgență 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, stimați colegi? Nu sunt. Deschidem procedura de 

vot. Vă rog să votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte- 
La Diverse vă rog, dacă sunt intervenții. Doamna consilier Calo, vă rog. 
Calo Viorica: -consilier județean- 
Mulțumesc frumos, domnule președinte, poate ați fi vrut 

dumneavoastră să spuneți ceva, dar din moment ce ne-ați întrebat pe noi 
dacă avem la diverse, înseamnă că nu v-ați gândit să ne adresați… 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Nu. 
Calo Viorica:-consilier județean- 
Deci eu mă așteptam, în special de la dumneavoastră. Ieri au fost 2 ani 

de când am depus jurământul ca și consilieri județeni și mă așteptam, să ne 
spuneți 2 vorbe, să ne felicitați pe toți că ne-am făcut treaba cum trebuie și 
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să vă urez la toți succes după 2 ani și să dea Dumnezeu să ne mai revedem 
încă, cine știe, un mandat, două, trei, până putem! Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Îmi însușesc critica, eu am depus jurământul, fiind chiaun de COVID, 

venind din spital, și poate de asta nu mai țin minte exact data. Dar îmi 
însușesc critica, îmi însușesc și ceea ce ați spus și, trecând de la glumă la 
lucrurile serioase, dacă ați văzut, am făcut și o să fac lucrul acesta cu orice 
ocazie, cred că modul dezbaterilor din plenul consiliului județean poate fi 
exemplu de bune practici pentru orice alt tip de consiliu. Este un consiliu 
foarte eficient, ale cărui rezultate se văd în fiecare zi. 

Vă mulțumesc. Mulțumesc că m-ați sesizat. Să ne dea Dumnezeu 
sănătate tuturor că e un lucru extrem de prețios! Vă doresc cât mai multe 
mandate, eu vă salut din mers. Cu asta nu-s de acord, cu finalul, dacă ne 
ajută Dumnezeu să fim sănătoși până la final, eu dau masa de final când mă 
retrag. 

Calo Viorica: - consilier județean- 
Dumneavoastră ați avut mandate destule, lăsați-ne și pe noi. 
Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Vă las și mai multe. Vă las și scaunul, doamna Calo. La ultima ședință 

de consiliu, să văd dacă e voie, vă las să fiți președinte. 
Calo Viorica: - consilier județean- 
Păi nu, eu am crezut, acum dacă tot ne destindem, că eu sunt cea mai 

în vârstă dintre consilieri și, la depunerea jurământului, o să am onoarea să 
conduc această ședință, dar am aflat după aceea că Puica e mai în vârstă 
decât mine. 

Emil Radu Moldovan: - președinte-  
Oriunde mergeți, doamna Calo, numai de Puica dați. Deci, nu știu, ce 

faceți, cum faceți.  
Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu sunt, vă mulțumesc mult de 

tot, dragi colegi, sănătate multă și sfârșit de săptămână plăcut! 
* 

Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1503) 
* 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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